
 1 

CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 27 iunie 2019, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.757 din 21 iunie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 27 iunie 2019, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Nichita Tereza 

5. Ilie Clement 

6. Săndulescu Petronela Marinela 

7. Dragomir Ion 

8. Pălăngeanu Dunia 

9. Sîrbu Adelina Veronica 

10. Matei Mihai 

11. Ţigănilă George 

12. Pick  Ladislau 

13. Ciulacu Mirela 

14. Ionescu Liviu-Ovidiu 

15. Gâdea Gheorghe 

16. Meclea Alina 

17. Vladu Alexandru 

18. Cioacă Ionuţ 

19. Badea Ionuț Mugurel 

 

Absenţi:  
 

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Oprişan Gigi 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Gâdea Gheorghe, ales prin H.C.L. nr.220 din 

30 mai 2019. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Să 

începem activitatea noastră de astăzi, care în mod mai aparte astăzi, o să debuteze cu 

premierea de către Consiliul Local și Primărie, a elevilor care în urma rezultatelor la 

învățătură au obținut locul I la promoția lor de absolvire a liceului. Îi felicităm! O să le 

înmâneze domnul primar diplomele și în cadrul ședinței noastre, la punctul 18, dacă nu 

mă înșel, o să adoptăm și o hotărâre de premiere a lor cu o sumă de bani. Vă felicit copii 

și îi dau cuvântul domnului primar! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și eu îi felicit și nu numai atât, să-mi permiteți 

domnule președinte, să merg în față, să îi chem pe toți acești tineri merituoși. 

Consiliul Local al Municipiului Giurgiu și Primăria municipiului Giurgiu oferă 

diploma de merit: 

- domnișoarei Sima Andreea Teodora – Colegiul Național Ion Maiorescu Giurgiu 

- domnișoarei Ciocîrlan Anda Bianca – Colegiul Național Ion Maiorescu Giurgiu 

- domnișoarei Lăilă Ana Maria Lorena – Liceul teoretic Tudor Vianu Giurgiu 

- domnișoarei Chiripuci Andreea Crisitina – Liceul Nicolae Cartojan Giurgiu 

- domnului Enache Liviu Valentin – Liceul tehnologic Ion Barbu Giurgiu 

- domnișoarei Nidelea Mădălina Gabriela – Colegiul Viceamiral Ioan Bălănescu 

- domnului Bratov Alexandru Ilie – Seminarul teologic Teoctist Patriarhul 

- domnul Anghelescu Matei Alexandru – Liceul teoretic Tudor Vianu Giurgiu, care 

este absent. Așa că, o să o rog pe domnișoara care este de la Tudor Vianu, să-i dea 

diploma. 

Vreau să anunț că Primăria premiază acești merituoși absolvenți de clasa a XII-a, 

cu suma de 2.500 de lei, fiecare, la fel ca și cei de la clasa a VIII-a. Așa că după ce 

terminați bacalaureatul, mergeți la facultate, o binemeritată vacanță! Banii îi aveți! 

Spuneți că nu i-ați primit de la Primărie și cereți și de la părinți. Felicitări! Baftă la 

examene și succes în continuare! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Invit să începem ședința prin a ascultarea 

imnului național. Mulțumesc! Avem cvorum? 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 18 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Mulțumesc! Supun la vot procesul verbal al 

ședinței ordinare din data de 30 mai  2019. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 13 iunie  2019. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 19 iunie  2019. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

La ordinea de zi de astăzi sunt 22 de proiecte de hotărâri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți domnule președinte, prea puține 

22, așa de sfârșit de lună, la jumătate de an. Aș vrea să introducem pe ordinea de zi 8 

puncte suplimentare: 
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 -primele două privește constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei 

normale, a mandatului de consilier local în cadrul Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu al domnului Muscalu Ionel și 

 -privind validarea mandatului de consilier local al domnului Badea Ionuț Mugurel; 

 -privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.64/28.03.2019 privind 

modificarea Regulamentului de atribuire a locurilor de parcare în parcările de 

domiciliu/reședință sau sediu/punct de lucru din Municipiul Giurgiu; 

 -privind aprobarea delegării prin gestiune directă a serviciilor publice: Servicii de 

gestionare a câinilor fără stăpân; Servicii de amenajare a spațiilor verzi – întreținere zone 

verzi, întreținere locuri de joacă, întreținere baze și parcuri sportive, administrare și 

întreținere cimitire, decorare parcuri și zone verzi; Servicii de întreținere și administrare 

mobilier stradal, marcaje rutiere, parcări și fond locativ, în Municipiul Giurgiu, către 

societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. – în insolvență, având ca 

acționar majoritar Municipiul Giurgiu; 

 - privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici actualizați pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 3”, cod SMIS 

119400; 

- privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici actualizați pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 4”, cod SMIS 

119401; 

- privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici actualizați pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 5”, cod SMIS 

119399; 

- privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru realizarea 

obiectivului de investiții ”Reabilitarea termică a 10 blocuri de locuințe din Municipiul 

Giurgiu – Zona Centru și Alexandriei”, cod SMIS 124591. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Înainte de a supune la vot ordinea de zi și 

punctele suplimentare, v-aș ruga domnule primar și dacă acceptați dvs... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Primele două puncte să le trecem primele pe 

ordinea de zi, că doar nu o să-l ținem pe domnul Badea să se uite, ca să poată vota. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: O să începem când o să trecem la dezbaterea 

proiectelor de hotărâri cu PS01 și cu PS02 și apoi revenim la ordinea de zi. Supun la vot 

ordinea de zi cu suplimentările și condiționările propuse. Cine este pentru? 18 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul S01: proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte 

de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier local în cadrul 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu al domnului Muscalu Ionel 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local 

al domnului Badea Ionuț Mugurel 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:Raportul comisiei de validare. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de validare constituită prin Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.1/196/23.06.2016, a procedat la verificarea 

documentelor în baza cărora au fost declarați aleși consilierii locali la alegerilor locale din 

05 iunie 2016, respectiv situația centralizatoare a aleșilor locali din municioiul Giurgiu, 

pentru a constata dacă domnului Badea Ionuț Mugurel este cuprins în acestea. 

Comisia de validare constată următoarele: 

-prin adresa nr.184/24.06.2019 înregistrată la Primăria Municipiului Giurgiu sub 

nr.29715/26.06.2019 și adresa nr.700/25.06.2019 înregistrată la Primăria Municipiului 

Giurgiu sub nr.29633/26.06.2019, Partidul Alianța Liberalilor și Democraților – Filiala 

Teritorială Giurgiu, aduce la cunoștință Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, faptul 

că următorul supleant de pe lista de candidați a Partidului Alianța Liberalilor și 

Democraților – Filiala Teritorială Giurgiu care urmează să fie validat în funcția de 

consilier local este domnul Badea Ionuț Mugurel. 

- verificând documentele puse la dispoziție de Secretarul Municipiului Giurgiu, 

Comisia de validare constată că domnul Badea Ionuț Mugurel se află pe lista supleanților 

Partidului Alianța Liberalilor și Democraților – Filiala Teritorială Giurgiu și propune 

Consiliului Local validarea mandatului de consilier, urmând îndeplinirea procedurilor 

prevăzute de Legea nr.215/2001, republicată, privind Administrația Publică Locală, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Domnul Badea Ionuț Mugurel depune jurământul. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Felicitări domnule Badea Ionuț, pentru poziția 

care nu vă este necunoscută sau străină. Ați mai fost în mandatul anterior. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Împreună cu Tomiță! O ajunge deputat! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Să-i ajute Dumnezeu! Deși bănuiesc că nu este 

cazul, aș vrea, având în vedere că sunt coleg de partid cu Badea Ionuț și evident cu Ionel 

Muscalu, să fac precizarea că mandatul domnului Ionel Muscalu nu a fost dus la capăt 

pentru că a fost numit secretar de stat în Ministerul Muncii și devenea incompatibil cu 

statutul de consilier și a trebuit să renunțe la statutul de consilier. Vă mulțumesc! Trecem 

acum la ordinea de zi. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Regulamentului de 

închiriere a ambarcațiunilor de agrement fără motor și a spațiului de depozitare 

a acestora, din incinta Centrului de Agrement Canal Cama 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.4 la 

Contractul nr.15.071 din data de 28 aprilie 2017 pentru delegarea gestiunii 

directe a Serviciului de iluminat public 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.500 lei, doamnei Nichita Dumitra din Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului cu privire la 

întreprinderile publice aflate în subordinea, în coordonarea, sub autoritatea ori 

portofoliul Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în anul 2018 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli al Societății Comerciale GIURGIU SERVICII PUBLICE 

S.A. 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice, pentru obiectivul de investiţii „Rețea termică bretea de legătură Sud 

(N-C-S)” 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui spaţiu situat în Zona Mocănașu – Casa de Apă, către Asociația 

Pescarilor Profesioniști ABRAMIS 2003 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 

a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, includerea în Nomenclatorul stradal 

și atribuirea de denumire 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.196 din data de 30 mai 2019 

privind transmiterea  în folosință gratuită a unor imobile situate în Vama 

Giurgiu, către Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere 

S.A. – Direcția Regională de Drumuri și Poduri București 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii unor obiective de 

investiții în inventarul domeniului public al Municipiului Giurgiu, însușit prin 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999, cu 

modificările și completările ulterioare 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 

folosință gratuită a două apartamente pentru tinerii postinstituționalizați 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în domeniul public 

al Municipiului Giurgiu a unei investiții „Construcţie uşoară tip Pavilion” 

situată în Municipiul Giurgiu și transmiterea în administrarea Societății 

Comerciale GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. Giurgiu, în insolvență 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării Târgului Anual 

Tradițional în Municipiul Giurgiu, Șoseaua Ghizdarului, nr.134 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Aici aș avea o problemă. Sunt de acord pentru 

a se organiza acest târg, dar cu o singură condiție. Pe domeniul public, în afara 

proprietății domnului Tofan să închirieze Primăria... 

Domnul consilier Ilie Clement: Așa se face! 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu se face așa! Stimate coleg, eu știu sigur că 

nu s-a făcut așa ceva și aș aș dori ca Primăria, să meargă să încaseze tuturor cetățenilor 
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care sunt pe domeniul public și acei bănuți să vină în contul Primăriei, să poată fi dați la 

persoanele care întradevăr solicită și au nevoie. Cu acest argument aș avrea domnule 

primar, domnule președinte, stimați colegi.... 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Asta-i treaba Direcției Patrimoniu! 

Domnul consilier Țigănilă George: Da, domnul director Trăistaru! 

Domnul Trăistaru Cristian: Acest aviz și acord al dvs., se dă pentru organizarea 

acestui eveniment în incinta spațiului. Orice activitate care se desfășoară pe domeniul 

public se face în baza unui contract de închiriere, de folosință, în baza unei solicitări.  

Domnul consilier Țigănilă George: Știm foarte bine, că încasează domnul Tofan și 

acolo, pe domeniul public! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu cred! 

Domnul consilier Țigănilă George: Ba da! Și e vorba de câteva sute de milioane 

bune! În cele două săptămâni de pe 1 până pe 15, am monitorizat anul trecut și mi-am dat 

seamă cu sunt niște bănuți care intră în buzunarul domnului Tofan, în loc să intre în 

buzunarul Primăriei și să-i folosim. Iată, că intră în bugetul domnului Tofan! 

Domnul Trăistaru Cristian: Dacă se face altceva, este treaba Direcției Poliției 

Locale. 

Domnul consilier Țigănilă George: Vă rog să consemnați! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Se consemnează, domnule consilier! Sunt 

absolut convins că aparatul Primăriei a reținut observația dvs. și va controla această 

situație. Mulțumesc!  Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Registrului local 

al spaţiilor verzi al Municipiului Giurgiu, aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu nr.162/28.04.2017 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

la Societății Comerciale GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea reluării procedurii de selecţie 

a membrilor Consiliului de Administraţie al Societății Comerciale GIURGIU 

SERVICII PUBLICE S.A. având ca autoritate tutelară Consiliul Local al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

la Societatea Comercială  GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. în insolvență, 

aferente anului 2018 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea premierii şefilor de promoţie 

ai instituţiilor de tip liceal din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 

de Organizare și Funcționare a Serviciului Public de Salubrizare în Municipiul 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2019 şi a Listei de Investiţii aferente 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2019 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2019 şi a Listei de Investiţii aferente 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul S03: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 

Local nr.64/28.03.2019 privind modificarea Regulamentului de atribuire a 

locurilor de parcare în parcările de domiciliu/reședință sau sediu/punct de lucru 

din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S04: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării prin gestiune 

directă a serviciilor publice: Servicii de gestionare a câinilor fără stăpân; 

Servicii de amenajare a spațiilor verzi – întreținere zone verzi, întreținere locuri 

de joacă, întreținere baze și parcuri sportive, administrare și întreținere cimitire, 

decorare parcuri și zone verzi; Servicii de întreținere și administrare mobilier 

stradal, marcaje rutiere, parcări și fond locativ, în Municipiul Giurgiu, către 

societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. – în insolvență, 

având ca acționar majoritar Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S05: proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări 

de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 

Municipiul Giurgiu, Ansamblul 3”, cod SMIS 119400 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul S06: proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări 

de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 

Municipiul Giurgiu, Ansamblul 4”, cod SMIS 119401 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S07: proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări 

de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 

Municipiul Giurgiu, Ansamblul 5”, cod SMIS 119399 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S08: proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiții ”Reabilitarea 

termică a 10 blocuri de locuințe din Municipiul Giurgiu – Zona Centru și 

Alexandriei”, cod SMIS 124591 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19  voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, vreau să vă mulțumesc pentru 

faptul că ați aprobat toată ordinea de zi și toate proiectele de pe ordinea de zi. După cum 

ați observat, s-au aprobat câteva lucrări suplimentare, cât și la proiectele suplimentare, cât 

și la proiectele de pe ordinea de zi, actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru relaizarea unor investiții în municipiul Giurgiu. Vreau să vă spun că e o vorbă din 

popor: la omul sărac, nici boii nu trag. După ce că în 2018 am primit mai puțin cu vreo 

100 de miliarde de la bugetul de stat, față de 2017, în 2019 am primit, pe lângă suta pe 

care n-o primisem în 2018, mai avem un minus de vreo 45 de miliarde. A venit acea 

Ordonanță 114, celebra Ordonanță 114, aprobată de Guvern la sfârșitul anului, pe 28 
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decembrie 2018, care aduce și lucruri bune, dar repercursiunile lor în timp s-au dovedit 

foarte nefaste pentru administrația locală.  

În primul rând, lucrul bun este că a stabilizat cât de cât forța de muncă din 

construcții, oferindu-le un salariu mult mai mare și cu o susținere a impozitului pe venit 

de către bugetul de stat, dar lucrul negativ și care afectează foarte mult administrațiile 

locale, este faptul că prin actualizarea indicatorilor, prin actualizarea devizului, toată 

această creștere se repercutează asupra bugetului Primăriei. Și am făcut o situație până la 

momentul acesta, pentru că nu am actualizat chiar toate devizele și toate lucrările de 

investiții, până în acest moment, la lucrările din surse proprii avem o crește cu aproape 30 

de miliarde.Deci, trebuie să găsim acești bani și să susținem acest lucrări, iar ce este mai 

rău și eu știu, cu implicare și o parte negativă, este faptul că la proiectele europene avem 

o creștere cu aproape 70 de miliarde până în acest moment.  

Dacă ați observat, am actualizat indicatorii la patru lucrări de investiții. Din ce 

cauză? Le-am scos la licitație, pentru ele am semnat contractele de finanțare, le-am scos 

la licitație și nu a participat nimeni. Nu a venit nimeni pentru că sunt subevaluate! Aceste 

proiecte, noi le-am făcut în 2016, le-am depus în 2017 spre aprobare și finanțare, am 

semnat contractele în primăvara lui 2019 și nu mai seamănă nimic. Salariul minim în 

2016 era unul, prețul materialelor era altul și în acest moment am fost nevoiți să 

actualizăm indicatorii. Iar, numai de la poiecte europene avem o creștere de aproape 70 

de miliarde. Ce se întâmplă cu viitoarele proiecte pe care le avem în așteptare și urmează 

să semnăm contractele de finanțare? Nimeni nu a gândit și nu a făcut un studiu de impact 

în decembrie, ce se va întâmpla pe orizontală. O decizie bună care poate să atragă, cum 

spuneau primari de sectoare din București, deci, lume cu bani mult mai mulți decât avem 

noi, că or să intre Primăriile în faliment. Nu or să intre în faliment, dar nici investiții nu 

vor face! Mare problemă și avem sprijinul și avem, garanția...  

La ultima întâlnire la AMR, cu doamna prim ministru, nu am mai mers la 

Ministerul de Finanțe pentru că acolo tot timpul ni se spunea: descurcați-vă! Doamna 

prim ministru ne-a garantat că ne vor da acele sume pe care nu le-am primit pentru lunile 

ianuarie, februarie și martie, din impozitul pe venit, până se va aproba bugetul. Și avem 

certitudinea că vor veni în jur de 3 miloane, 30 de miliarde de lei și ce este mai important, 

și-a luat angajamentul că acest efecte negative ale Ordonanței 114 va intra în preocupările 

Ministerului de Finanțe și din fond de rezervă, din alte fonduri, ni se vor pune la 

dispoziție aceste sume, să putem să demarăm proiectele europene. Ce se va întâmpla pe 

celelalte proiecte, vom vedea la momentul respectiv! 

Eu încă o dată vă mulțumesc, că ați dat curs și ați aprobat! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ordonanța 114 se referă la mărirea salariului în 

construcții, până la 3.000 lei pentru orice om și nu la materiale. Deci, dacă se face o 

actualizare de preț se face pe om. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, la proiectele europene avem... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La proiectele care sunt în derulare, la 

proiectele pe care nu le-ați licitat încă, probabil că sunt diferențe și la materiale. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Efectul acesta a fost bumerang către toată 

industria. Dacă-i oferi celui din construcții la un muncitor necalificat 3.000 de lei, vă dați 

seama că și industria producătoare de materiale pentru construcții a suferit și ea 

modificări că altfel nu-i mai venea nimeni la muncă! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 3.000 d elei este pentru un muncitor necalificat 

și a trebuit să mărim salariul și la cei calificați cel puțin proporțional pe mărimea acelei 

calificări. 

Domnul consilier Țigănilă George: Am venit de două-trei ori cu singura rugăminte 

ca să se facă ceva pe acele drumuri de pământ și piatră, ca să se poată circula. Așteptăm, 

domnule primar! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, domnule consilier, a plouat o lună întreagă! Nu 

poți să intri cu graderul pe o stradă udă sau plină cu bălți de apă, că nu facem nimic. 

Facem un noroi! Același lucru se întâmplă și la țânțari. Nu poți să începi acțiuni de 

dezinsecție, atâta timp cât plouă! Și pe străzi este la fel! Credeți-mă că tot ce este negativ, 

se descarcă primarul, dar nu se poate intra. Am avut câteva străzi unde celor de la 

A.D.P.P. le-am spus să intre cu piatră și să umple acele bălți care deveniseră foarte 

adânci. Dar, nici acolo nu-i rezolvare, că odată cu trecerea mașinilor, dacă în zona 

respectivă e apă, acel agregat care se pune în groapă plină cu apă, este ridicat la suprafață, 

nu rezistă să stea acolo. Din cauza aceasta nu s-a putut! Sperăm că zilele acestea și am 

certitudinea domnului director de la A.D.P.P., că am înțeles că până duminică nu mai 

plouă. De luni intră cu graderul pe toate străzile. 

Domnul consilier Țigănilă George: Și aș mai avea o problemă! Este vorba de 

strada Negru Vodă, în spatele blocului P2, există un foișor. Vin cu rugămintea dacă se 

poate muta din zona respectivă, pentru că foarte multe persoane își fac acolo tot felul de 

ciudățenii... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, haideți să vă spun! Acel foișor 

s-a instalat la cererea locatarilor. Deci, au făcut o cerere cei de la scara respectivă și s-a 

montat. Același lucru trebuie făcut în ordine inversă. Trebuie aceiași locatari, să vină să 

facă cerere și se ridică de acolo. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă tot suntem la ”Diverse”, avem o sesizare 

că fântâna arteziană după Oinac nu mai funcționează de ceva vreme și că apa din interior 

deja miroase și nu numai că miroase, a atras și țânțari. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu știu că aseară funcționa! Funcționa, nu la 

parametrii care trebuia. Adică funcționa acel tun de apă central, la parametri, celelalte 

laterale, trebuie să intre și astupe și să curețe sitele pentru că, cad frunze și .... 

Domnul Dumitrache Silvian: Are un program de funcționare: funcționează 15 

minute la un interval de 40 de minute. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aseară, chiar am văzut-o eu că funcționa! 

Domnule consilier Țigănilă, vă mulțumesc că dați sprijin și ajutor celor de la Giurgiu 

Servicii Locale, în insolvență, ajutându-i să cosească iarba. Pe această cale vă mulțumesc, 

eu! 
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Domnul consilier Țigănilă George: Mai vroiam să-l întreb pe domnul de la 

administrația cimitirelor, că ar trebui la cimitirul Smârda să intre să facă, pentru că sunt 

foarte multe persoane care au plătit să i se facă curățenie și nu s-a făcut. Vă rugăm 

frumos! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Această perioadă cu ploi și temperaturi ridicate și 

alternanță ploi, a produs o explozie a zonei verzi. Și dvs. intrați printre blocuri tocmai că, 

dumnealor nu au posibilitatea. Dar, dacă tot reușiți cu oamenii dvs., poate se angajează la 

noi cei 5-6 cu care lucrați acolo, poate se angajează la GSL, primesc și un ban grămadă 

că.... 

Domnul consilier Țigănilă George: Ar trebui să ne mulțumiți! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu v-am mulțumit! Îi mulțumeam și domnului 

Vladu acum trei-patru ani cu cetatea. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am fost și am verificat, este ok, la cetate! 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Vreau să vă anunț că am primit din partea 

Agenției Naționale de Integritate, un raport de evaluare pentru fostul consilier local 

Ciobanu George, pentru care s-a constatat că în mandatul respectiv s-a aflat în stare de 

incompatibilitate. Dumnealui nu mai este consilier local, raportul a fost transmis și la 

instituția unde este angajat acum, către Comisia de disciplină, care urmează să adopte o 

măsură în conformitate cu constatările din raport. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Aș vrea să informez colegii consilieri că sâmbătă 

este Ziua Dunării și pentru că ne-a incitat la muncă domnul Țigănilă, vă invit sâmbătă la 

ora 0830, pe toți consilierii, în curtea Primăriei, să mergem să ecologizăm zona Mucă, 

contribuind astfel la înfrumusețarea acelei zone, săbătorită bineînțeles de Ziua Dunării. 

Deci, vă așteptăm cu drag, pe toți în curtea Primăriei la 0830, sâmbătă! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Mulțumesc! Declar închisă ședința! 
 

Şedinţa se încheie la ora 1450. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

             Gâdea Gheorghe                              SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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